
Stavka, napovedana za četrtek, prestavljena na 28. julij

Portorož - Nadzorniki Casinoja Portorož so včeraj znova poudarili potrebo po dokapitalizaciji družbe, ki pa je
lastniki na zadnji skupščini delničarjev niso potrdili. Če so maja zavrnili petmilijonsko dokapitalizacijo, je težko
pričakovati, da bodo tokrat sprejeli zahtevo nadzornikov, ki ocenjujejo, da lahko portoroški Casino reši le deset
milijonov evrov svežega kapitala.

Tudi ta ukrep naj ne bi zadosto-
val, saj je predsednik uprave An-
drej Bošnjak po seji nadzornikov
dodal, da načrt prestrukturiranja
družbe predvideva tudi odpušča-
nja. Presežnih delavcev naj bi bilo
po Bošnjakovih ocenah približno
50. Za zmanjšanje dolga bo uprava
Casinoja Portorož odprodala tudi
del premoženja. Skupščina delni-
čarjev bo sklicana že v ponedeljek
in Bošnjak verjame, da se bodo la-

stniki odločili podpreti program
prestrukturiranja družbe in z njim
tudi dokapitalizacijo.

Država, ki je prek Kada in Soda
51-odstotna lastnica Casinoja Porto-
rož, je pred dnevi objavila razpis za
dokapitalizacijo, s katerim k sode-
lovanju pri povečanju kapitala vabi
vse finančne in strateške investitor-
je. Razpis bo potekel 25. julija, takrat
pa bo tudi jasno, kako trg ocenjuje
ponujeno možnost dokapitaliza-

cije Casinoja. Manjšinska lastnika
Kraški zidar in Občina Piran sta to
možnost v preteklosti že zavrnila.
Tretjinski lastnik Casino Riviera bi
bil do nje pripravljen, vendar le v
primeru, da bi mu bil zagotovljen
ustrezen vpliv v družbi.

Delavci so upravi v četrtek preda-
li štiri stavkovne zahteve in njihovo
izpolnitev vezali na stavko, ki so
jo napovedali za prihodnji četrtek,
vendar so jo po včerajšnjem sestan-
ku z upravo prestavili na 28. julij,
ko jim je uprava obljubila izplačilo
preostale polovice junijske plače.
Ce denarja do takrat ne bo, bodo s
stavkovnimi aktivnostmi nadalje-
vali. Zahtevajo tudi plačilo nekaj
zaostalih obveznosti iz preteklosti
in plačane dohodke za čas stavke.

Predsednik lipiške enote sindi-
kata igralniških delavcev Mirjan
Ražman je s pomislekom sprejel
predloge uprave o zmanjšanju šte-
vila zaposlenih, saj o njih uradno
niso bili obveščeni. Ražman pravi,
da so odpuščanja lahko tudi razu-
mljiva, vendar, dokler delo opravlja
veliko število študentov, očitno ni
prave potrebe po njih. Omenil je
možnost rešitve družbe s tem, da bi
v lastništvo namesto države vstopi-
la Mestna občina Koper, ki je to pri-
pravljenost že izrazila. G. R.
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